

Starrag GmbH

Otto-Schmerbach-Straße 15/17
09117 Chemnitz

TELEFON/PHONE +49 371 836 2288

TELEFAX

sales.heckert@starrag.com
www.starrag.com

The Starrag logo consists of the word "starrag" in a white, lowercase, sans-serif font, positioned on a red rectangular background that tapers to the right.

GESCHÄFTSFÜHRUNG/ Herr Dr. Stefan Breu (Geschäftsführer),
MANAGEMENT Herr Thomas Schaarschmidt (Vertriebsleiter)

MITARBEITER/EMPLOYEES 250-499

UMSATZ/TURNOVER 50-250 Mio. €

EXPORT 51-70%

ZERTIFIKATE/CERTIFICATES DIN EN ISO 9001:2015 | DIN EN ISO 50001:2018

STATUS Finalist | eigene Forschung/Entwicklung

WIRTSCHAFTSZWEIGE Herstellung von Werkzeugmaschinen für die Metallbearbeitung | Herstellung von Werkzeugmaschinen zur Bearbeitung von sonstigen harten Stoffen

PRODUKTE Waagrecht-Fräs- und Bohrmaschinen | Flexible Fertigungssysteme | Hochgeschwindigkeits-Bearbeitungszentren (HSC) | Waagerechte Bohr-Fräszentren für kubische Werkstücke

ABNEHMERBRANCHEN Hütten-/Bergwerkswesen | Land- und Forstwirtschaft | Maschinen- und Anlagenbau | Papier- und Druckindustrie | Sonstiges | Straßen-, Schienenfahrzeuge, Luft- und Raumfahrt | Umwelt/Energie

KURZPROFIL Die Starrag GmbH in Chemnitz kann auf eine über 100 Jahre andauernde Tradition als Hersteller von Fräsmaschinen zurückblicken. 1898 begannen die Chemnitzer unter dem Markennamen Wanderer mit dem Bau hochpräziser Fräsen. Nach dem zweiten Weltkrieg benannte man das Werk nach Fritz Heckert, einem Politiker der sich vor allem für die Rechte der Arbeiter eingesetzt hatte. Heute ist das Heckertwerk in Chemnitz Teil der Starrag Group, einem weltweit führenden Anbieter von Bearbeitungszentren und technologischen Fertigungssystemen. Heckert Maschinen aus Chemnitz stehen vor allem in der Automobil- und Industrieteile-Produktion für Präzision, Zuverlässigkeit und technische Innovation.

REFERENZEN AGCO-Fendt | MAN | ZF | AIRBUS | SIEMENS | DEUTZ | CATERPILLAR

STATUS Finalist | Own research/development

BRANCHES OF ECONOMY Manufacture of metal forming machinery | Manufacture of machine tools for working other hard materials

PRODUCTS Horizontal milling and drilling machines | Flexible production systems | High-speed machining centres (HSC) | Horizontal drilling-milling centres for cubic workpieces

INDUSTRIES Metallurgy/mining | Agriculture and forestry | Mechanical and plant engineering | Paper and printing industry | Other industrial machinery | Vehicles/railway/aerospace | Environment/energy

SHORT PROFILE Starrag GmbH in Chemnitz can retrospect on more than 100 years of tradition as a manufacturer of milling machines. In 1898, the Chemnitz-based company began manufacturing milling machines under the brand name Wanderer. After the Second World War, the factory was named after Fritz Heckert, a politician who had been a strong supporter of workers' rights. Today the Heckertwerk in Chemnitz is part of the Starrag Group, one of the world's leading suppliers of machining centres and high-tech manufacturing systems. Heckert machines from Chemnitz stand for precision, reliability and technical innovation, especially in automotive and industrial parts production.

REFERENCES AGCO-Fendt | MAN | ZF | AIRBUS | SIEMENS | DEUTZ | CATERPILLAR

